
(le français suit l'anglais)

Welcome to our autumn newsletter of 2022 - below you will find an
update from the UWC National Committee of Canada (UWC NCC).

Happy to be back in your inbox today with some great news!

2022 Summer Gatherings

UWC Alberta held their annual summer reunion event in person after a hiatus of two years!

It was such a joy to see everyone again - new students, parents of students, and of course

UWC alumni based in Alberta! Exchanging stories, getting to know each other, and building

connections - all much needed after a long break of not being together in person.

Delightfully, and in true UWC spirit, they were even joined by newcomers to Calgary from

across the wide UWC family. The Alberta Regional Chapter hopes to hold more regular



events in the future, so keep your ears peeled for info soon. Join their Facebook

Community page below. Shoutout to the UWC Canada Regional Chapters in Ontario and

BC who also hosted similar gatherings this summer to onboard their new “firsties!”

Join our FB Communities!

Fall 2022 Fundraising Update

Our Founding Supporters
Campaign has been growing -
Thank you! But - we still need

your help! 

As of July 2022, we made it
half-way to our goal of

fundraising $25,000 CAD.
Help us meet the full amount
before December 31, 2022

and support our Dare to
Dream Scholarship Recipient
studying at UWC East Africa!
Please consider becoming a

monthly donor as well to
further support our efforts to
send deserving Canadians to
UWC and ensure the long-
term sustainability of our

National Committee.

Donate Today!

Current Student Spotlight

https://www.facebook.com/groups/2266528761
https://donate-can.keela.co/uwcnccmonthlygiving


Pearson College UWC’s first Climate Action Leadership Diploma (CALD) cohort has 18

students from 14 countries! They started off their studies with an incredible field trip in

September to Avatar Grove and Eden Grove on Vancouver Island to learn about logging,

old growth forests, their impact and ways to protect them. We are so pleased to have 6

Canadians a part of this first cohort, representing BC, QC, NWT, YT, and the Canadians

Abroad Chapters. We are so excited to hear more about their UWC CALD journey and

where they will go from here!



Indra Molins (UWC Thailand, Quebec) shared memories of celebrating
UWC Day - click to watch the reel!

Beth Stevens’ (PCUWC Y48, New Brunswick) small business "Beth's Bike Light" has been

nominated for "Youth Entrepreneur of the Year" and "the People's Choice" award from The

https://www.instagram.com/reel/CkBPQhEjoS_


Chamber of Commerce for Greater Moncton. This business has been an incredible journey,

and Beth shared she feels honoured to have even been nominated.

Learn more about Beth’s Bike Light Business!

UWC Day Events Recap

We are proud to share that we hosted three in person events in Montreal, Toronto
and Vancouver, where we were joined by UWC Alumni, parents, and prospective

students that covered representation from 17 of the 18 UWC campuses worldwide.
What incredible gatherings these were! Thank you to everyone who came out.

UWC Day 2022 Toronto Gathering

https://huddle.today/2020/04/13/a-metre-matters-young-entrepreneur-launches-online-platform-to-sell-bike-lights


UWC Day 2022 Montreal Gathering



UWC Day 2022 Vancouver Gathering 

We also hosted a virtual event to provide opportunities to all UWC alumni and supporters

across Canada to join in on the Peace Begins with Us theme for UWC day. Mafer, a UWC



ISAK Japan alum originally from Venezuela and currently in her fourth year pursuing a

Visual Studies BA at Ringling College of Art and Design (RCAD) in Florida, USA is the

Director and Filmmaker of Brushstrokes of Hope, a short documentary about painter Melvin

Gómez, whose art is helping reshape the course of history in his community. Melvin

recently graduated with a BA in Fine Art from RCAD, and is moving to Canada this month,

as the incoming Artist in Residence at Shawnigan Lake School on Vancouver Island. He

was born in El Salvador in the municipality of Huizucar, La Libertad, and studied at UWC

Red Cross Norway before his time in the United States. These two incredible artists and

humans gave the UWC National Committee of Canada the honour of launching their film

premiere! Click the image below to watch!

In the fall of 2014, Ari Satok set off on a storytelling journey around the world. For close to a

year, he travelled to 9 UWCs interviewing students, on a mission to capture the stories of

the schools’ students, who came from all corners of the globe to live and learn together.

The Architects of Hope is a poetry collection that speaks to the hardship and adversity

faced by young people all around the world. But it reminds us, in poem after poem, of the

remarkable hope for a better tomorrow shared by these same young people: a hope that

speaks in all languages and cultures. 

Buy Ari’s book here!

https://vimeo.com/764024786/53fd77a65f
https://www.arisatok.com/


UWC Canada Online Shop Launch

We are excited to announce the launch of our online shop on Monday, Nov. 28th (Cyber

Monday). We will be selling your most requested items like hoodies, ball caps, toques,

sweatpants, mugs, and more, with new items launching throughout 2023. Please note that

100% of the profits supports the UWC NCC scholarship fund for financial need based

offers.  

Each week this November we will be doing a giveaway in preparation of the shop launch.

Please stay tuned to our Facebook and Instagram pages for more information on that. 

Watch for more details on our Holiday Pop Up Sales in Montreal, Toronto, and Vancouver

where we will be selling tote bags, lapel pins, and stickers, which are also currently

available for sale on Pearson College UWC campus. The UWC NCC is willing to ship out

bulk orders throughout Canada as well! Email us at info@ca.uwc.org to inquire further.

UWC NCC Board Update

Are you interested in becoming a Director on the Board of the UWC NCC? As a UWC

National Committee, we are committed to deliberate diversity and therefore aim to select

Directors as diverse as the students and alumni we serve. Our goal is to create an inclusive

culture that gives voice to the wide variety of perspectives across Canada. To do this, we

encourage a wide range of candidates to apply, including people from traditionally

underrepresented backgrounds. We encourage you to first volunteer with the UWC National

Committee of Canada in any area (fundraising, selections, nominations, partnerships, etc)

and apply to be on the Board after a consistent annual year of support. We will consider

your application in a manner that is as respectful and as free from bias as possible as we

pursue the best available people who are experienced, qualified and incredible human

beings who have the time and energy to commit to leading the UWC National Committee of

Canada sustainably into the future.

Click here for more details on how to apply!

Stuff You Should Know About

The Howl Experience

mailto:info@ca.uwc.org
https://www.ca.uwc.org/about-uwc/about-the-uwc-national-committee-of-canada


Do you know any 17-30 year olds who would benefit from a transformational programme

hosted by The Howl Experience? Taking place in the Rockies and being led by Indigenous

and non-Indigenous community leaders there are just 10 spots remaining which need to be

filled! Because of tremendous support from the programme’s partners (Nakoda Youth

Council, The Cooperators, Suncor Energy Foundation, Canada Bridges & more), The Howl

Experience is able to offer this programme on a "pay what you can" sliding scale. Please

help spread the word by sharing with your networks!

Learn more about the programme and sign-up here

Zahida Rahemtulla (PCUWC Alum) is having a workshop production Nov 10-13th at

Waterfront Theatre in Vancouver, BC!

Check out the event here

http://www.experiencehowl.com/apply.
https://www.vancouverfringe.com/festival/the-frontliners


Sanjay Ruparelia - UWCAC Alum is co-hosting a monthly lecture series called On the Front

Lines of Democracy at the Toronto Public Library. On November 10th, they are hosting

author Yascha Mounk, where they will discuss why diverse democracies fall apart. You can

watch online or join in person!

Watch online or in person here

Thanks for reading and enjoy the rest of your week!

Did you enjoy this newsletter? Want to be highlighted in the next one? Let us know by emailing us

at nationalcommittee@pearsoncollege.ca

LOVE UWC?

Share Website Follow Follow E-mail

Support

If you need any help or have any questions you can reach us by email at
nationalcommittee@pearsoncollege.ca

The office for the UWC National Committee of Canada is located at Canada's UWC, Lester B. Pearson
College of the Pacific on the shores of Pedder Bay on Vancouver Island, BC. Located on the unceded

territory of the Sc’ianew (Beecher Bay) First Nation.

The mailing address for the office is:

UWC NCC
650 Pearson College Drive

Victoria B.C.
Canada V9C 4H7

No longer want to receive our emails? UNSUBSCRIBE HERE.

https://www.eventbrite.ca/e/yascha-mounk-why-diverse-democracies-fall-apart-registration-408125874477
mailto:nationalcommittee@pearsoncollege.ca
https://www.facebook.com/UWCNCCanada
https://www.facebook.com/UWCNCCanada
http://www.ca.uwc.org/
http://www.ca.uwc.org/
https://www.instagram.com/uwc_canada/
https://www.instagram.com/uwc_canada/
https://www.youtube.com/channel/UCq4--jAUrRipqX0wtmYcGMA
https://www.youtube.com/channel/UCq4--jAUrRipqX0wtmYcGMA
mailto://nationalcommittee@pearsoncollege.ca
mailto://nationalcommittee@pearsoncollege.ca
mailto:nationalcommittee@pearsoncollege.ca


Bienvenue dans notre bulletin d’information d'automne de l’année -
vous trouverez ci-dessous une mise à jour du Comité national du

Canada UWC (CNC-UWC). Nous sommes heureux de nous
retrouver dans votre boîte courriel avec des nouvelles excitantes! 

Rassemblements de l’été 2022

Le comité UWC de l’Alberta a tenu son événement estival de retrouvailles annuelles en
présentiel, après un hiatus de deux ans! C’était un réel bonheur de revoir tout le monde à
nouveau - nouveaux étudiants, parents d’étudiants, et bien sûr, beaucoup d’anciens des
UWC établis en Alberta! S’échanger des histoires, apprendre à se connaître, et bâtir de

nouvelles relations - tout cela était bien nécessaire après une longue pause pendant
laquelle nous n’avons pas eu l’occasion d’être ensemble en personne. Avec notre plus

grand plaisir,  et dans le meilleur esprit des UWC, ils ont même été rejoints par de
nouveaux arrivants à Calgary provenant de toute la famille des UWC. Le chapitre régional
de l'Alberta espère organiser des événements plus réguliers à l'avenir, alors restez à l'affût

des informations à venir.  On veut également faire mention des chapitres régionaux des
UWC en Ontario et en Colombie-Britannique qui ont également organisé des

rassemblements similaires cet été pour accueillir leurs nouveaux "premières années"!



Rejoignez leur page Facebook ici

Mise à jour de la levée de fonds

Notre campagne de
financement a pris tout un
essor - mais nous avons

encore besoin de votre aide!
 En juillet 2022, nous avons

atteint la moitié de notre
objectif de collecte de fonds

de 25 000 $CA. Aidez-nous à
atteindre le montant total

avant le 31 décembre 2022 et
soutenez notre récipiendaire
de la bourse “Dare to Dream”

qui étudie actuellement au
UWC East Africa! S'il vous
plaît, devenez un donateur
mensuel afin de soutenir

davantage nos efforts pour
envoyer des Canadiens

méritants à des UWC et pour
assurer la viabilité à long
terme de notre Comité

national. 

Faites un don ici!!

Pleins feux sur les étudiants actuels

https://www.facebook.com/groups/2266528761
https://donate-can.keela.co/uwcnccmonthlygiving


La première cohorte du diplôme de leadership pour l’action climatique (Climate Action
Leadership Diploma) (CALD) de Pearson College UWC comporte 19 étudiants de 14 pays!
Ils ont commencé leurs études par une incroyable excursion en septembre à Avatar Grove

et Eden Grove sur l'Île de Vancouver pour se renseigner sur l'exploitation forestière, les
forêts anciennes, leur impact et les moyens de les protéger. Nous sommes très heureux

que 6 Canadiens fassent partie de cette première cohorte, représentant la Colombie-
Britannique, le Québec, les Territoires du Nord-Ouest, le Yukon et les chapitres des

Canadiens à l'étranger. Nous avons hâte d'en savoir plus sur leur parcours dans le cadre
du programme CALD des UWC et sur ce qu'ils vont faire à partir de maintenant!



La petite entreprise de Beth Stevens (Année 48, Nouveau-Brunswick) nommée “Beth’s Bike
Light” a été mise en nomination pour les prix de “Jeune entrepreneur” et “Choix du public”

par la Chambre de commerce pour le Grand Moncton. Cette entreprise a connu des
développements incroyables, et elle est honoré d’avoir été mis en nomination.

Apprenez-en davantage sur la compagnie de Beth ici

https://huddle.today/2020/04/13/a-metre-matters-young-entrepreneur-launches-online-platform-to-sell-bike-lights


Indra Molins (UWC Thailand, Québec) a partagé quelques souvenirs
des célébrations de UWC Day par ici

Récapitulatif des évènements pour UWC Day

Nous sommes fiers d'annoncer que nous avons organisé trois événements en personne à
Montréal, Toronto et Vancouver, où nous avons été rejoints par des anciens des UWC, des

parents et des étudiants potentiels représentant 17 des 18 campus des UWC dans le
monde. Quels rassemblements incroyables! Merci à tous ceux qui sont venus.

UWC Day 2022 Toronto 

https://www.instagram.com/reel/CkBPQhEjoS_


UWC Day 2022 Montréal



UWC Day 2022 Vancouver 

Nous avons également organisé un événement virtuel afin de donner l'occasion à tous les
anciens élèves des UWC et à tous ceux qui nous soutiennent à travers le Canada de se

joindre au thème du UWC Day “La paix commence avec nous”. Mafer, une ancienne élève
du UWC ISAK Japan, originaire du Venezuela, est actuellement en quatrième année de son
baccalauréat en études visuelles au Ringling College of Art and Design (RCAD) en Floride,



aux États-Unis. Elle est la directrice et la réalisatrice de “Brushstrokes of Hope”, un court
documentaire sur le peintre Melvin Gómez, dont l'art contribue à modifier le cours de

l'histoire dans sa communauté. Melvin a récemment obtenu un baccalauréat en beaux-arts
de la RCAD et s'installera au Canada ce mois-ci en tant qu'artiste en résidence à la

Shawnigan Lake School sur l'Île de Vancouver. Il est né au Salvador dans la municipalité de
Huizucar, La Libertad, et a étudié au UWC Red Cross en Norvège avant son séjour aux

États-Unis. Ces deux artistes et humains incroyables ont fait l'honneur au Comité national
de UWC du Canada de lancer la première de leur film!

À l'automne 2014, Ari Satok s'est lancé dans un voyage de narration autour du monde.
Pendant près d'un an, il a voyagé dans 9 UWC en interviewant des étudiants, avec l’objectif
de récolter les histoires des étudiants des écoles, venus des quatre coins du monde pour

vivre et apprendre ensemble. The Architects of Hope est un recueil de poèmes qui évoque
les difficultés et l'adversité auxquelles sont confrontés les jeunes du monde entier. Il nous
rappelle toutefois, poème après poème, l'espoir remarquable d'un avenir meilleur partagé

par ces mêmes jeunes : un espoir qui s'exprime dans toutes les langues et cultures.

Procurez-vous le livre d’Ari, The Architects of Hope, ici

Lancement de la boutique en ligne de UWC
Canada

Nous sommes excités d'annoncer le lancement de notre boutique en ligne le lundi 28

https://vimeo.com/764024786/53fd77a65f
https://www.arisatok.com/


novembre prochain (Cyber Lundi). Nous vendrons vos articles les plus demandés comme
des cotons ouatés, des casquettes, des tuques, des pantalons de jogging, des tasses, et
plus encore, avec de nouveaux articles lancés tout au long de 2023. Veuillez noter que
100% des profits iront au fonds de bourses d'études du CNC-UWC destiné à financer

partiellement les offres aux candidats ayant besoin d’assistance financière.
 

Chaque semaine de novembre, nous organiserons un tirage au sort en préparation du
lancement de la boutique. Restez à l'affût de nos pages Facebook et Instagram pour plus

d'informations à ce sujet. 

Surveillez les détails de nos ventes “pop-up” de Noël à Montréal, Toronto et Vancouver, où
nous vendrons des sacs fourre-tout (tote bags), des épinglettes et des autocollants, qui

sont également disponibles à la vente sur le campus de Pearson College UWC. Le CNC-
UWC est également prêt à expédier des commandes en gros dans tout le Canada!

Envoyez-nous un courriel à info@ca.uwc.org pour en savoir plus.

Mise à jour du conseil d’administration
du CNC-UWC

Êtes-vous intéressé à devenir membre du conseil d'administration du CNC-UWC? En tant
que comité national des UWC, nous nous engageons à promouvoir la diversité et visons
donc à sélectionner des membres aussi diversifiés que les étudiants et les anciens que
nous servons. Notre objectif est de créer une culture inclusive qui donne une voix à la

grande variété de perspectives à travers le Canada. Pour ce faire, nous encourageons un
large éventail de candidats à postuler, y compris des personnes issues de milieux

traditionnellement sous-représentés. Nous vous encourageons à vous porter d'abord
volontaire auprès du Comité national des UWC du Canada dans n'importe quel domaine

(collecte de fonds, sélections, nominations, partenariats, etc.) et à poser votre candidature
au conseil d'administration après une année de bénévolat constant. Nous examinerons

votre candidature de manière aussi respectueuse et impartiale que possible, tout en
recherchant les meilleures personnes disponibles, expérimentées, qualifiées et des êtres

humains incroyables qui ont le temps et l'énergie de s'engager à diriger le Comité national
canadien de l'UWC de manière durable dans le futur.

Veuillez consulter ce lien pour plus de détails sur la façon de postuler!

Autres choses que vous devriez savoir

mailto:info@ca.uwc.org
https://www.ca.uwc.org/about-uwc/about-the-uwc-national-committee-of-canada


Zahida Rahemtulla (ancienne de Pearson College UWC) organise un atelier de production
du 10 au 13 novembre au Waterfront Theater à Vancouver.

Plus de détails ici

The Howl Experience 

Connaissez-vous des jeunes âgés de 17 à 30 ans qui pourraient bénéficier d'un
programme de transformation organisé par The Howl Experience? Ce programme se

déroulera dans les Rocheuses et sera dirigé par des leaders communautaires autochtones
et non autochtones. Il ne reste que 10 places à combler! Grâce à l'énorme soutien des
partenaires du programme (Nakoda Youth Council, The Cooperators, Suncor Energy

Foundation, Canada Bridges et bien d'autres), The Howl Experience est en mesure d'offrir
ce programme sur une base “payez ce que vous pouvez”. Aidez-nous à faire passer le

message en le partageant avec vos réseaux!

Pour en savoir plus sur le programme rendez-vous ici

Sanjay Ruparelia, un ancien de UWC Atlantic College, co-animera une série de
conférences mensuelles intitulée On the Front Lines of Democracy à la bibliothèque

publique de Toronto. Le 10 novembre, ils accueilleront l'auteur Yascha Mounk, qui discutera
des raisons pour lesquelles certaines démocraties s'effondrent. Vous pouvez regarder la

conférence en ligne ou vous joindre à eux en personne!

https://www.vancouverfringe.com/festival/the-frontliners
http://www.experiencehowl.com/apply


Inscrivez-vous à l'événement ici

Merci de nous lire et profitez du reste de votre semaine!

Vous aimez les UWC?

Vous avez apprécié cette lettre d'information? Vous voulez être mis en avant dans la prochaine? Faites-le nous savoir

en nous envoyant un courriel à nationalcommittee@pearsoncollege.ca

Rejoignez Website Suivez-nous Suivez-nous E-mail

Soutien

Si vous avez besoin d’aide ou avez des questions, vous pouvez nous rejoindre par courriel à
nationalcommittee@pearsoncollege.ca

Le bureau du Comité national du Canada UWC est situé au Lester B. Pearson College of the Pacific, le
UWC du Canada, sur les rives de Pedder Bay, sur l’Île de Vancouver, en Colombie-Britannique, sur le

territoire non-cédé de la Première nation Sc’ianew (Beecher Bay).

L’adresse postale du bureau est la suivante:

UWC NCC
650 Pearson College Drive

Victoria B.C.
Canada V9C 4H7

Vous ne désirez plus recevoir nos courriels? DÉSABONNEZ-VOUS ICI.
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